



## **Awards Program 2020**

The New Brunswick Federation of Labour is pleased to announce its annual awards program. A brief description of the various awards, bursaries and scholarships offered follows. Additional details including eligibility and selection criteria can be found in the application forms.

### **James A. Whitebone Memorial Scholarships**

These two scholarships (2) of \$500 are available to students entering their first year of post secondary studies. Eligible are members, or their children, who belong to local unions affiliated with the NBFL. *The application deadline is June 30<sup>th</sup>.*

### **Tim McCarthy Environment Prize**

This \$500 prize (1) is open to NBFL members or their children, who are pursuing higher education in fields relating to environmental protection and education. Applicants may be in their first or subsequent years of post secondary studies. *The application deadline is June 30<sup>th</sup>.*

### **NBFL Solidarity Bursaries**

These two awards (2) of \$500 are open to any person regardless of union membership pursuing post secondary education full-time or enrolled in high school at the grade 12 level. Funded by AIL Canada, a unionized insurance provider, they serve to promote greater awareness and understanding of the value of unions. *The application deadline is June 30<sup>th</sup>.*

### **J. Harold Stafford Humanitarian Award**

This \$500 award (1) is to assist with funding for worthwhile union and community projects. Eligible for consideration are local union members and labour councils affiliated with the NBFL undertaking labour history projects, labour libraries, Day of Mourning monuments, etc., as well retraining programs owing to plant downsizing or closures. *The application deadline is June 30<sup>th</sup>.*

### **Dermot Kingston Life Long Learning Award**

The purpose of this \$500 award is to encourage and support continuous training and literacy programs for workers. Eligible for consideration are NBFL affiliates, as well as provincial and community organizations undertaking or sponsoring, partially or fully, literacy projects and workplace related training activities including union developed programs. *The application deadline is June 30<sup>th</sup>.*

### **Owen MacLennan Trade Unionist of the Year Award**

A donation in the amount of \$1,000 will be made in the name of the recipient to the NBFL Blair Doucet Youth Summer Camp. This award was established in 2020 and is funded by Argus Audiology. Its goal is to acknowledge and celebrate individual trade unionists who have made a significant and/ or ongoing contribution to the labour movement. Labour Councils and union locals affiliated to the NBFL can nominate either a union member or staff. *The application deadline is June 30<sup>th</sup>.*

**All enquiries regarding the Scholarships should be directed to:**

New Brunswick Federation of Labour  
9-150 Edmonton Avenue  
Moncton, NB E1C 3B9  
Telephone: 506-857-2125 / Fax: 506-383-1597  
Email: info@fednb.ca



## **Programme de prix 2020**

La Fédération des travailleuses et travailleurs du Nouveau-Brunswick est heureuse d'annoncer son programme de prix annuel. Une brève description des divers prix et bourses qui sont offerts suit.

### **Bourses commémoratives James A. Whitebone**

Ces deux (2) bourses de 500\$ sont offertes aux étudiant-e-s qui commencent leur première année d'études post secondaires. Admissibles sont les membres, ou leurs enfants, de sections locales affiliées à la FTTNB. *La date limite des demandes est le 30 juin.*

### **Prix environnemental Tim McCarthy**

Ce prix de 500\$ (un seul) est offert aux membres de la FTTNB, ou leurs enfants, poursuivant des études supérieures dans des domaines se rapportant à la protection de l'environnement. Les postulant-e-s peuvent entamer leur première année, ou des années subséquentes, d'études post secondaires. *La date limite des demandes est le 30 juin.*

### **Bourses Solidarité de la FTTNB**

Ces deux (2) prix de 500\$ sont offerts à toute personne que ce soit, membre ou non d'un syndicat, poursuivant à plein temps des études post secondaires ou inscrite au secondaire en 12<sup>e</sup> année. Financées par AIL Canada, un fournisseur d'assurances syndiqué, leur but est de sensibiliser davantage et de faire mieux comprendre la valeur des syndicats. *La date limite des demandes est le 30 juin.*

### **Prix humanitaire J. Harold Stafford**

Ce prix de 500\$ (un seul) a pour but d'aider à financer des projets syndicaux et communautaires valables. Ce prix disponible aux syndicalistes et conseils du travail affiliés à la FTTNB qui entreprennent des projets d'histoire syndicale, de bibliothèques syndicales, de monuments du Jour de deuil, etc., ainsi que des programmes de recyclage nécessaire en raison d'une compression ou d'une fermeture d'usine. *La date limite des demandes est le 30 juin.*

### **Prix d'apprentissage à longueur de vie Dermot Kingston**

Le but de ce prix de 500\$ est d'encourager et d'appuyer les programmes d'appui de la formation et de perfectionnement des travailleur et des travailleuses. Admissibles sont les affiliés de la FTTNB, ainsi que des organisations provinciales et communautaires entreprenant ou parrainant, en partie ou en total, des projets d'alphabétisation et des activités de formation se rattachant au travail, y compris des programmes élaborés par les syndicats. *La date limite pour les demandes est le 30 juin.*

### **Prix du / de la syndicaliste de l'année Owen MacLennan**

Un don de 1 000\$ sera fait au nom du récipiendaire au camp d'été des jeunes Blair Doucet de la FTTNB. Ce prix a été établi en 2020 et est financé par Audiologie Argus. Il a pour but de reconnaître et célébrer des syndicalistes qui ont fait et/ou continuent de faire une contribution importante envers le mouvement syndical. Les conseils de travail et sections locales affiliés à la FTTNB peuvent soumettre le nom d'un membre ou employé(e) du syndicat. *La date limite pour les demandes est le 30 juin.*

**Toute demande de renseignements concernant les bourses doit être fait à la :**

Fédération des travailleuses et travailleurs du N.-B.  
9-150, avenue Edmonton, Moncton, NB E1C 3B9.  
Téléphone: 506-857-2125 / Télécopieur: 506-383-1597  
Courrier électronique : info@fednb.ca